
Referat fra møte 21/9 2015 Distriktsguvernør Bjørn Aas . 
 
Kveldens møte samlet 27 medlemmer. I tillegg hadde vi to gjester fra D2290, årets Distriktsguvernør 
Bjørn Aas (Stavern RK) og hans assistent Gaute Johannessen (Lyngdal RK). Disse ble ønsket spesielt 
velkommen. 
 
Forut for kveldens møte hadde klubbens styre og enkelte komiteledere hatt en gjennomgang med 
guvernør av klubbens planer og status. Presidenten minnet ellers om at det etter møte ville være 
middag med kveldens gjester for de som hadde meldt seg på dette.  
 
Bjørn Aas tok forsamlingen gjennom hva han som guvernør ville sette hovedfokus på for dette 
rotaryåret og hva dette betydde for vår klubb, herunder; 
 

 Støtte og forsterke klubbene. 

 Øke medlemstall fra 1903 medlemmer til 1960. Flekkefjord Rotary                                              
klubb bør forhold til innbyggertall ligge på mellom 50 og 60 medlemmer. 

 Øke Rotary-kunnskapen i klubbene 
– Rotary-skolen for alle nye 
– Øke medlemmenes bruk av nettbasert informasjon 

 Økt Humanitær innsats 
– Primært via TRF, inkl Polio Pluss 

 Styrke anseelse og lokal synlighet 
– Lokal mediedekning 

 Flyktningeproblematikk 
– hvordan møte en evt. forespørsel om å hjelpe/huse asylsøkere/flyktninger 

Etter foredraget fra guvernøren ble det anledning til spørsmål og kommentarer. 
Bjørn gav avslutningsvis et innblikk i prosessen rundt valg, opplæring av og 
oppgaver som påligger den som sier ja til guvernørjobben. 

Før møtet ble avsluttet minnet presidenten om neste møte 28/9 hvor Rolf Terje 
vil knytte kommentarer til høstens kommune- og fylkestingsvalg.  

Presidenten opplyste også at aftenmøtet 12/10 som i programheftet var lagt 
hjemme hos Arvid er flyttet til Byggeskikksenteret. Påmelding vil bli foretatt på kommende møter. 

Etter møte var vi til sammen 18 stk som hadde en hyggelig prat ved bordet og en deilig middag i 
restauranten på Maritim.  
 
 
 
Mvh, 
 
Ludvig 
(Flekkefjord RK – president) 
 
 


